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Styrelsen för Södra Älvsborgs Sjukhus sammanträdde under onsdagen för sista gången. Från och 

med 1 januari, 2011 får sjukhuset en ny styrelse. Samtliga medlemmar slutar förutom Peter 

Rosholm som fortsätter som ordförande.

Vid styrelsemötet godkändes månadsrapporten för november. Resultatet till och med november 

månad är minus 97,5 mkr vilket är 110,7 mkr sämre än budget och 31,7 mkr sämre än föregående 

år. Prognosen sätts till minus 100 mkr för året.

För 2011 finns ännu ingen beslutad vårdöverenskommelse och verksamhetsplan. 

Sjukhuset fortsätter att visa starka resultat när det gäller vårdgarantin och måluppfyllelsen för 

november är 98 procent. Ett fåtal patienter har fått vänta mer än 90 dagar. Räknat på 60 dagar är 

måluppfyllelsen 92 procent. 

Vid sammanträdet informerades styrelsen om läget vid akutmottagningen. Under hösten har 

patientinflödet fortsatt att öka och man når inte regionens mål på tid till en första bedömning eller 

genomloppstid. Däremot har läget förbättrats under hösten. SÄS fortsätter att ligga bäst till i 

regionen på måluppfyllelse för tid till läkare, där 72 procent träffar en läkare inom 90 minuter, 

jämfört med regionens genomsnitt på 50 procent. För att under 2011 nå målen pågår ett flertal 

aktiviteter bland annat med att stärka bemanningen när det gäller läkare, sjuksköterskor och 

undersköterskor. 

Vidare fick styrelsen information om pågående byggprojekt. Det finns en kontinuerlig plan för om- 

och nybyggnation. Närmast i tiden ligger beslutade ombyggnationer vid SÄS Skene som påbörjas i 

årsskiftet. Inom en femårsperiod planeras också för en ny vårdbyggnad för psykiatrisk vård. 
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